



南浦
南浦醕酒坊國際有限公司
Nanpu Fine Wine & Spirits International Co., Ltd.

Please fill out the order form, we will contact you to confirm your order. 請填寫訂貨單, 我們會有專人與閣下聯繫確認訂單。
電郵 email: info@nanpufinewine.com, Whatsapp: (852) 9540-7775, 或傳真 or fax: (852) 2808-1721

ORDER FORM 訂貨單

Date 日期: _____

Product Name 產品名稱	Vintage 年份	Price 價格 HK\$	Quantity 數量 Bottle 瓶	Total 總金額 HK\$
1				
2				
3				
4				
5				
6				
7				
8				
TOTAL 總數				

Name 姓名: _____ Contact Tel. 聯絡電話: _____

Address 地址: _____

Email Address 電郵: _____

To confirm your order, please provide your age declaration. 請提供閣下的年齡聲明以確認訂單。

I declare that I am over 18 years old. 謹此聲明本人已年滿18歲。

Payment 付款

Payment is due immediately upon confirmation of order. We accept bank transfer in advance, all amount should be settled in Hong Kong Dollars. 所有款項應在訂單確認後一次付清。 我司接受銀行轉賬方式付款。 所有金額以港幣結算。

Bank Information 銀行戶口

Bank Name : Hang Seng Bank 恒生銀行
Account Name : Nanpu Fine Wine & Spirits International Co.
Account No. 銀行戶口 : (024) 239-519853-001

Delivery Arrangement 送貨安排

Please allow 3-5 working days for delivery arrangement. Deliveries to Hong Kong Island, Kowloon and New Territories are free of charge for order over HK\$2,000 (per delivery address).

請預留3至5工作天安排送貨。 凡購買超過HK\$2,000貨品, 我們將免費送貨至香港、九龍及新界 (一張訂單, 一個送貨地址)。

All goods are subject to confirmation of final availability. In the event that the Company is unable to fulfill any of the products in client's order, the Company will notify client by phone and /or email in advance.

所有訂單須視乎相關貨品的供應情況再作最後確認。 倘若我們未能提供閣下訂單上的任何產品, 我們會透過電話或電郵通知閣下。

Under the law of Hong Kong, intoxicating liquor must not be sold or supplied to a minor in the course of business.

『根據香港法律, 不得在業務過程中, 向未成年人售賣或供應令人醺醉的酒類。』